
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2010-06-14, § 2 

 

 Tid Måndagen den 14 juni 2010 kl 16.05 – 17.05 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat 21 juni 2010 

  

 

Ulla Hamilton Jan Valeskog 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Ulla Hamilton (M), ordförande  

Jan Valeskog (S) vice ordförande  

 

Berthold Gustavsson (M)  

Tord Bergstedt (M)  

Anders Broberg (KD)  

Annika Ödebrink (S)  

Jimmy Lindgren (S)  

Birgit Marklund Beijer (S)  

Mats Lindqvist (MP)  

Kajsa Stenfelt (V)  

 
Ersättare: 

 Bo Arkelsten (M) tjänstgörande 

Datevig Mardirossian Lönn (M) tjänstgörande 

Christoffer Kuckowski (M)   

Anna Manhag (M)  

Inga-Lill Larsson (M)  

Per Johansson (FP) tjänstgörande 

Lars Randerz (S)  

Milly Namiro Darlsson (S)  

Margareta Stavling (S)  

Hampus Rubaszkin (MP)  

Sebastian Wiklund (V)  

 
Förhinder har anmälts av ledamöterna Anna C Kullendorff (M), Annika Davidsson 

(M) och Per Johansson (FP) samt av ersättarna Lars Bengtson (M) och Jonas Larsson 

(S). 

 
Tjänstemän: 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Louise Bill, Birgitta Björk, Ted Ell, Lars Jolerus, 

Pia Krensler, Ulla Ritzén, Marita Söderqvist och Kristofer Tengliden samt biträdande 

borgarrådssekreteraren Magnus Thulin från roteln. 



  

 

 
 § 2 

Frågor för beredning och information från kontoret 
 

Skrivelser för beredning 

Anmälan görs av inkomna skrivelser till trafik- och renhållningsnämnden enligt 

följande: 

 

1. Genomförande av trafikmätningar i Stockholm, från Jan Valeskog (S). 

Dnr: T2010-310-02281 

2. Bättre uppföljning av upplåtelser, från Mats Lindqvist och Hampus 

Rubaszkin båda (MP). Dnr: T2010-540-02280 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden överlämnar skrivelserna till trafikkontoret för 

beredning. 

 

 

Fråga med anledning av planerat nybygge på Ullerudsbacken 

Mats Lindqvist (MP) lämnar in en skriftlig fråga till kontoret om hur trafiksituation 

kommer att påverkas och hur avfallshantering ska lösas i området med anledning av 

stadsbyggnadskontorets planer på att bygga nya höghus på Ullerudsbacken i Farsta. 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden ger kontoret i uppdrag att besvara frågan vid ett 

kommande sammanträde. 
 

 

Fråga om uppföljning av igenfyllnad efter grävningar i gatan 

Datevig Mardirossian Lönn (M) ställer fråga om hur kontoret följer upp att uppgrävda 

hål i gatan blir återfyllda. 

 

Ted Ell svarar att kontoret har gatuinspektörer som gör efterkontoroller. Om 

allmänheten upptäcker hål eller ojämnheter i gatan felanmäls det till trafikkontorets 

driftcentral. 

 

 

Information om semiarier/workshops under Miljöhuvudstadsåret 

Under miljöhuvudstadsåret medverkar trafikkontoret genom att arrangera seminarier 

och workshops inom områdena stadsmiljö, trafik och avfall. Pia Krensler från 

avdelningens Stadsmiljö informerar om det internationella trädseminarium som 

nyligen hållits och som var mycket uppskattat.  

 

Marita Söderqvist från Avfallsavdelningen informerar om seminariet ”Hållbar 

avfallshantering” som hålls i november och Kristofer Tengliden från Trafikplanering 

informerar om två seminarier med fokus på trafik – ”Tankar om framtiden resor” och 

”Hållbart resande”. 

 

Svar på fråga om nedskrivna fordringar 

Ulla Ritzén svarar på fråga ställd av Inga-Lill Larsson (M) på sammanträdet den 18 



  

maj om vilka belopp som betalas in avseende nedskrivna fordringar. 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden tackar för informationen. 

 
 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


